

GRUPPE SERVICE REPRÆSENTANT RAPPORT

Dato: 24. november 2023

Gruppens navn: Pejsemødet

Mødested - Adr.: Jernbanegade 21A Roskilde

Tidspunkt: 19,19-20-20

Kontaktperson ang. mødeliste / GSR'er: Ejvind

Antal medlemmer: 5

Gennemsnitsfremmøde: 12

Hvor mange nykommere: 0

Månedens emner:

Frit emne med indleder, oplæsning fra basis tekst, bare for i dag, hattemøde, evt. speak

Gruppen behøver:

Litteratur: _____

Nøgleringe: hvide nøgleringe

Mødelister: ja tak

Støtte: _____

Speakere: _____

Andet: _____

Spørgsmål til GSM:

- Hvordan går møderne?
- Er der nogle problemer, som der er behov for at tale igennem med Område Service Komiteen?
- Hvordan kan Område Service Komiteen eller et af udvalgene hjælpe jeres gruppe?
- Har jeres gruppe ønsker eller forslag, der kan gøre OSK SoV bedre til at tjene jeres gruppe?

Gode ærlige møder.

Vi talte om hvordan vi kunne tiltrække flere til Gruppesamvittigheds mødet. For at få folket til at tage mere ansvar og derigennem knytte sig stærkere til gruppen.

Når udgifter er betalt, bidrager vi med overskuddet til Område Service Komiteen.

Grundet vores lange snak om ovenstående glemte vi at tale om det. Så måske nogen kan glæde sig til en forsinket julegave.